
Z Á P I S N I C A 

zapísaná v priebehu zasadnutia Obecného zastupiteľstva dňa 29. 11. 2023 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov uznesenia a zápisnice 

3. Kontrola uznesenia za uplynulé obdobie 

4. VZN o miestnych daniach a  miestnom poplatku za komunálny odpad a  drobné 

stavebné odpady na rok 2024 - návrh 

5. Nariadenie o obecných poplatkoch pre rok 2024 - návrh 

6. VZN obce o miestnom poplatku za rozvoj 

7. Smernica č. 1/2023 Zásady hospodárenia s majetkom 

8. VZN č. 1/2023 Registratúrny poriadok a registratúrny plán - návrh 

9. Rôzne 

              10.   Diskusia 

              11.   Kontrola uznesenia 

              12.   Záver 

 

 

K bodu 1:  

Starostka obce Jarmila Dobroňová privítala prítomných, oboznámila s programom. Program 

bol jednohlasne schválený. 

     

K bodu 2: 

Starostka obce vymenovala a určila overovateľov uznesení a zápisnice Hlušíka Lukáša 

a Gaňu Jakuba. 

 

K bodu 3: 

Starostka obce informovala o plnení jednotlivých bodov z predchádzajúceho zasadnutia. 

Všetky body boli splnené. Oboznámila, že bodu o odkúpení pozemku pre obec od p. 

Portašíkovej sa bude venovať v diskusii. 

 

K bodu 4: 

Prítomní boli oboznámení s návrhom VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2024. Starostka oboznámila prítomných 

o navrhovaných zmenách daní a poplatkov, ktoré je nutné pre rok 2024 zvýšiť.  Prítomní k 

návrhu VZN nepodali žiadne návrhy a pripomienky. 

 

K bodu 5: 

Starostka obce vyzvala prítomných k vyjadreniam, prípadným návrhom, zmenách 

k pripravenému návrhu Nariadenia o poplatkoch, ktoré sa budú v obci vyberať v roku 2024. 

Poslanci nemali žiadnu pripomienku, návrh zostáva bez zmien. 

 

K bodu 6: 

Starostka obce predložila k rokovaniu VZN o miestnom poplatku za rozvoj, prítomní 

jednohlasne neschválili Všeobecne záväzné nariadenie o miestnom poplatku za rozvoj. 

 

K bodu 7: 



Prítomným bola predložená Smernica č. 1/2023 Zásady hospodárenia s majetkom obce. 

Poslanci mali možnosť oboznámenia sa s obsahom smernice aj prostredníctvom mailovej 

pošty, ktorá im bola odoslaná pred zasadnutím. K predloženej smernici nepodali žiadne 

návrhy a pripomienky, smernicu schválili jednohlasne.  

 

K bodu 8 : 

Poslancom bol predložený návrh VZN č. 1/2023 Registratúrny poriadok a registratúrny plán, 

k návrhu neboli podané žiadne pripomienky.  

 

K bodu 9 a 10: 

K návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2024, 2025 a 2026 neboli podané žiadne 

pozmeňujúce návrhy. Prípadné podrobnejšie zmeny a návrhy budú pripravené k ďalšiemu 

zasadnutiu, predmetom ktorého bude aj schvaľovanie viacročného rozpočtu.  

 

Hulínová Miroslava oboznámila prítomných s aktuálnym stavom rozpočtu obce za rok 2023, 

informovala o stave rezervného fondu a možnostiach jeho čerpania. Poslanci po krátkej 

diskusii k téme rozpočtu a čerpania rezervného fondu jednohlasne schválili použitie 

finančných prostriedkov v rezervnom fonde na bežné výdavky. 

 

Starostka obce oboznámila už v úvode zasadnutia o rokovaní o odpredaji pozemku od p. 

Portašíkovej, ktorá nepristúpila na navrhovanú cenu 5 eur/m2. Stanovila pevnú cenu a to 7 

eur/m2. Poslanci jednohlasne schválili odkúpenie pozemku parcela č. 611/8 orná pôda 

o výmere 75 m2 evidovanej na LV č. 400 v k. ú. obce Hričovské Podhradie, parcela č. 349 

záhrada o výmere 253 m 2 v podiele 1/3 evidovanej na LV č. 267 v k. ú obce Hričovské 

Podhradie a parcela č. 611/6 orná pôda o výmere 76 m2 v podiele 1/3 a 1/12 evidovanej na 

LV č. 399 v k . ú. obce Hričovské Podhradie v cene 7 eur/1 m2 a uhradenie poplatkov za 

vypracovanie Kúpnej zmluvy a Návrhu na vklad z rozpočtu obce. 

 

Starostka obce informovala o pripravovanej akcii ,,Vianočný trh a stretnutie detí 

s Mikulášom.“ Akcia bude prebiehať v nedeľu 10.12.2023 v kultúrnom dome. 

 

Starostka obce informovala, že doposiaľ nebol zverejnený návrh na úpravu Dodatku č. 1/2023 

k VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v materskej škole. Oboznámila, že 

v súčasnej dobe je poplatok za pobyt dieťaťa v materskej škole 10 eur. Po krátkej diskusii 

poslanec p. Hlušík navrhol zvýšenie poplatku na sumu 15 eur/mesačne. Prítomní tento návrh 

schválili. Návrh úpravy Dodatku bol zverejnený v deň konania zasadnutia. 

 

Starostka obce informovala o prebiehajúcich prácach na zriaďovaní optickej siete v obci. 

Informovala o spoločnosti Kinet s.r.o., ktorá pre spoločnosť Stredoslovenská distribučná, a.s. 

práce realizuje.  

 

Starostka obce informovala, že sú pripravené Rozhodnutia k výrubu drevín na ihrisku. Po 

spoločnej diskusii prítomní rozhodli, že drevo bude odložené na ihrisku a pripravené tak na 

budúce spoločenské akcie obce a na vatru. 

 

V diskusii bola položená otázka týkajúca sa vypínania verejného osvetlenia. Starostka obce 

informovala, že osvetlenie sa vypína v čase silnejších vetrov, avšak nie je problém ho 

okamžite nahodiť.  

 

 



 

 

K bodu11: 

Pracovníčka M. Hulínová na záver prečítala uznesenia k jednotlivým bodom zasadnutia, ktoré 

prítomní schválili jednohlasne. 

 

K bodu 12:  

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

 

Zapísala Miroslava Hulínová 

29.11.2023 

 

                                                                                                   Jarmila Dobroňová 

                                                                                                        starosta obce 

 

 

Overovatelia zápisnice:    Lukáš Hlušík                     ............................       

  

                                          Jakub Gaňa                       ............................           

 
 


